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Ergernis en onbegrip de afgelopen dagen bij het binnen rijden van ons mooie 
Rijswijk.

Het leek wel een vuilnisbelt. 

Blikjes, plastic flessen, snoep zakjes, sigaretten  pakjes, enz, enz  enz.

Leden van team RijswijksBelang zijn bij de entrees van Rijswijk gaan opruimen.

Maar liefst een zak van 240 liter vol dumpafval  was de opbrengst.

In het kader van artikel 44 heeft onze fractie de volgende vragen:

1: Wat vind u van het aanzicht bij binnenkomst in Rijswijk ? ( foto 2,3)

2: Bent u het met de fractie van RijswijksBelang eens dat het geen visitekaartje 
voor Rijswijk is?  Zo nee, waarom niet?

3: Bent u het met de fractie van RijswijksBelang eens dat deze mentaliteit    
onacceptabel is? Zo nee, waarom niet?

4: Wat gaat u ondernemen om dit aanzicht van een vuilnisbelt te voorkomen in 
de toekomst? Graag een motivatie 

5: Is cameratoezicht wellicht een optie om deze vervuilers op te sporen en flink 
te beboeten? Zo nee, waarom niet? ( bv op kenteken bij het signaleren van 
afval dumpen beboeten ?)



6: Mocht u niet verantwoordelijk zijn voor de op en afritten van en naar 
Rijswijk, zou u met de verantwoordelijke partij in gesprek willen gaan om tot 
een oplossing van dit probleem te willen komen? Zo nee, waarom niet?

https://kenniswijzerzwerfafval.nl/thema/zwerfafvalvrij-onderweg








